



## FAMILY FOURSOME TOURNAMENT – ROYAL ST BARBARA – SATURDAY 18 MAY 2019

### **Family Foursome Tournament - Kanonenstart, 18 Loch**

**Ort:** Royal St. Barabara`s Golfclub Dortmund

**Datum:** Samstag, den 18. Mai

**Zeit:** Kanonenstart um 12 Uhr, Ausgabe Startunterlagen ab 09.30 Uhr;  
Eröffnung um 11 Uhr

**Preis:** 85€ /Team (incl. Greenfee), Clubmitglieder 65€ - Bezahlung bar bei der Startunterlagenausgabe

**Der Preis beinhaltet:** Begrüßungskaffee / Saft; Goodie-Bag, Trinkwasser & Half-Way-Verpflegung, Abschluss-Essen & vor allem eine Menge Spaß!

**Team:** 1 Erwachsener älter 18 Jahre, 1 Kind/Jugendlicher jünger 18 Jahre

### *Family Foursome Tournament, shotgun start, 18 holes*

*Venue: Royal St. Barabara`s Golfclub Dortmund*

*Date: Saturday 18 May*

*Time: Shotgun start at 12:00, registration opens at 09:30, opening welcome at 11:00*

*Price: €85 per team, Royal St Barabaramembers €65,00:., cash at registration*

*Team: one person older than 18, one person younger than 18*

*Includes: welcome coffee/juice, goodiebag, drink in course, fruit on turn, dinner, 18 holes, loads of fun!*

Am 18./19. Mai ist unser Familienfinale Wochenende! Mit dem Finale der US Kids Düsseldorf Local Tour Championship am Sonntag, den 19. Mai, und dem Family Foursome Turnier am Samstag, den 18. Mai, ist dies ein unvergessliches Wochenende für die Kinder & Jugendlichen mit ihren Eltern.

Haben Sie ihren Golf-Nachwuchs zu den US Kids Turnieren gefahren und auf den Runden als Caddie unterstützt? Gemeinsam trainiert? Dann ist es jetzt an der Zeit, (noch mehr!) Spaß im Team bei einem gemeinsamen Spiel zu haben! Unser Familienvierer ist genau das: eine Teamleistung. Einen Ball gemeinsam spielen, strategisch denken und als Team arbeiten, um sicherzustellen, dass Sie einen großartigen und unvergesslichen Tag zusammen verbringen.

Die Registrierung beginnt am Samstag um 9:30 Uhr. Nach einem kleinen Welcome-Drink im Clubhaus können sich gemeinsam auf der Driving Range aufwärmen. Harald Grünberg, Gründer von German Kids Golf (einer niederländischen Kindergolf-Förderung), wird Ihnen in einer Begrüßungsrede gegen 11:00 Uhr die Regeln und das Programm erläutern, wonach Sie um 11:30 Uhr zu Ihrem Startloch aufbrechen. Wir beginnen mit einem Kanonenstart. 18 Löcher später sehen wir uns alle wieder im Clubhaus für ein tolles Familien-BBQ und eine Preisverleihung. (\*programmänderungen vorbehalten)

*The weekend of 18/19 May is our Family Finals weekend! With the US Kids Düsseldorf Local Tour Championship Finals on Sunday 19 May and our supercool Family Foursome tournament on Saturday 18 May this is a weekend to never forget.*

*Have you been driving your golfing junior to the US Kids tournaments? Caddying your son or daughter in course the past few weeks? Training together, discussing the pro's and cons of their gameplan? Then now is the time to have (even more!) fun in course together! To pick up your own gear and play as a team. Our Family Foursome is exactly that: a team effort. Playing one ball together, thinking strategically and working as a team making sure you will have a great and memorable day together.*

*Registration opens at 9:30. You will be welcomed in the Royal St Barbara clubhouse with coffee, tea or lemonade. You may warm-up together at the driving range or practise facilities. Harald Grünberg, founder of German Kids Golf (a Dutch Kids Golf subsidiary) will tell you all about the event in a welcome speech at around 11:00, explaining the rules and program whereafter you will leave for your start hole at 12:30. We start you off on a shotgun. 18 holes later, we will see all of you at the Clubhouse for the Family BBQ and Awards ceremony. (\*Program subject to change)*



## **FAMILY FOURSOME TOURNAMENT – ROYAL ST BARBARA – SATURDAY 18 MAY 2019**

**Das Familien-Turnier ist in 2 Kategorien unterteilt:**

**Kat1:** Jungen älter 11 Jahre und Mädchen älter 12 Jahre & Erwachsene älter 18 Jahre

**Kat2:** Jungen jünger 11 Jahre und Mädchen jünger 12 Jahre & Erwachsene älter 18 Jahre

Beide Kategorien spielen ein 18 Loch Family Foursome Zählspiel auf Basis der US Kids Golf Regeln (maximal 10 Schläge pro Loch / Pace-of-play). Kat1 Flights spielen von schwarzen USKG Tees – Kat2 Flights von roten USKG Tees

Wir heißen alle Familien willkommen! Nach dem Turnier und der Siegerehrung ist es Zeit für ein schönes Familienessen. Dies ist für alle Turnierspieler inklusive. Begleitende Eltern und Geschwister können zum Preis von 15,00 € pro Person teilnehmen. Bitte lassen Sie uns wissen, ob für das Essen mehr Gäste berücksichtigt werden müssen.

Um sich für die Veranstaltung anzumelden, füllen Sie bitte das beigefügte Formular aus:

<https://forms.gle/3iwW74sFDYYhXE8x9>

### **US Kids Championship Finals Sunday 19 May**

19 May 2019 ist der Tag der US KIDS AMSTERDAM LOCAL TOUR CHAMPIONSHIP im Royal St Barbara. Please make sure to register for the tournament at the US Kids website (!!):

<https://www.uskidsgolf.com/501199/dusseldorf-de>

**The Family Tournament is divided in 2 categories:**

**Category 1:** For all Boys >11 and girls >12 (US KIDS FALL TOUR 18 holes players) + a family member >18 yrs

**Category 2:** For all Boys <11 and Girls <12 (US KIDS FALL TOUR 9 hole players) + a family member >18 yrs

Both categories play 18 holes Family Foursome (alternate strokes) strokeplay on the same basis as during US Kids tournaments (10 shot rule, pace of play etc). Cat. 1 plays from the US Kids BLACK tees, Cat. 2 tees up at the RED tees.

We welcome all families! After the tournament and awardsceremony it is time for a nice family dinner. This is included for all Tournament players. Accompanying parents and siblings are welcome to join at a price of €15,00 per person. Please let us know whether we need to take in account more dinnerguests than players.

To register for the event, please fill in attached form:

<https://forms.gle/3iwW74sFDYYhXE8x9>

### **US Kids Championship Finals Sunday 19 May**

19 May 2019 is the day for the US KIDS AMSTERDAM LOCAL TOUR CHAMPIONSHIP at Royal St Barbara. Please make sure to register for the tournament at the US Kids website (!!):

<https://www.uskidsgolf.com/501199/dusseldorf-de>